
     ДО Г-Н ЛЮБОМИР ХРИСТОВ, 

КМЕТ НА ОБЩИНА ШУМЕН 

ЧРЕЗ Г-Н БОРИСЛАВ БЕДЖЕВ, 

ПРЕДСЕДАТЕЛ НА  

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ШУМЕН 

 

 

ПИТАНЕ 

 

ОТ ВЕСЕЛИН ПЕНЧЕВ и ЛИЛИ ПЕТРОВА, ОБЩИНСКИ СЪВЕТНИК ОТ 

ГРУПАТА НА БСП 

 

ОТНОСНО: СКЛЮЧЕНИ ДОГОВОРИ ЗА ИНФОРМАЦИОННО ОБСЛУЖВАНЕ 

 

Уважаеми г-н Христов, 

На основание чл. 119 от Правилника за организацията и дейността на Общинския 

съвет, неговите комисии и взаимодействието му с общинска администрация град Шумен, 

във връзка със сигнал, подаден до мен в качеството ми на общински съветник, бих желал 

да отговорите на следното питане: 

1. Колко договора за информационно обслужване е сключила Община Шумен за 

настоящата 2019-та, 2018-та и 2017-та година? 

2. С кои медии са сключени съответните договори? Моля отговорете във вид на 

справка. 

3. На каква стойност са сключените договори / ако в договора има посочена 

стойност/. Моля отговорете за всяка медия отделно за посочените в т.1 години. 

4. В какъв размер са изплатените суми към медиите, с които има сключени 

договори Община Шумен. Моля отговорете отделно за всяка медия и отделно 

за всяка година. 

Моля на основание чл. 122 от Правилника за организацията и дейността на 

Общинския съвет, неговите комисии и взаимодействието му с общинска администрация 

град Шумен да ми предоставите писмен отговор. 

     

        

С Уважение: ...............................   ...............................    

Веселин Пенчев Лили Петрова 


